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چهار میلیون گردشگر از ابتدای سال به جزیره 
قشم سفر کردند 

افشــار فتح الهی در نشســت معاونان اداری و مالی 
واحدهای دانشــگاه تهران در مرکز رشد قشم، اظهار 
داشت: جزیره قشم به واسطه حضور در تنگه راهبردی 
هرمز و دارا بودن ظرفیت های بی نظیر گردشــگری و 
اقتصادی به ویژه در حوزه نفت و انرژی، دارای اهمیت 
بالایی برای توسعه روابط تجاری کشور و اقتصاد ملی 

است.
وی ادامه داد: ظرفیت ها و بســترهای مناســبت برای 
توسعه صنعت گردشگری در جزیره قشم وجود دارد و 
همراهی جامعه محلی در این زمینه می تواند به پیشرفت 

سریع این حوزه کمک شایانی کند.
مدیرعامــل ســازمان منطقه آزاد قشــم با اشــاره به 
ظرفیت هــای اقتصادی جزیره، خاطرنشــان کرد: در 
حــوزه های اقتصادی علاوه بــر وجود منابع طبیعی 
انرژی، به واســطه نزدیک بودن به آب های بین المللی 
و تردد سالانه هزاران کشتی بین المللی از آبراهه تنگه 
هرمز، ظرفیت خوبی در حوزه بانکرینگ وجود دارد 

کــه امیدواریم در آینده نزدیک امکان اســتفاده از این 
توانمندی فراهم شود.

فتح الهی افزود: بهره برداری از ظرفیت سواحل حاشیه 
خلیج فارس و دریای عمان و صنایع دریا محور، یکی 
از بندهای مورد توجه در بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی 
اســت که برای بهره گرفتــن از آن نیازمند دانش روز 

هستیم.
وی توضیح داد داد: آغاز به کار پردیس بین الملل خلیج 
فارس در جزیره قشــم می تواند با تولید دانش به رفع 
مشکلات موجود، پیشرفت و توسعه متوازن این منطقه 

کمک کند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با بیان اینکه استفاده از 
توان شرکت های دانش بنیان می تواند به رونق اقتصاد 
ملی کمک کند، گفت: با فعالیت هدفمند مجموعه های 
دانش بنیان و حضور پرقدرت دانشــگاه های مطرح 
کشور، قشم می تواند به قطب تولید و صادرات دانش 

در منطقه تبدیل شود.

وی خاطرنشــان کرد: تفاهم نامه سازمان منطقه آزاد 
قشم و دانشگاه تهران در زمانی کوتاه، امضا و به مرحله 
اجرا رســید و از این نظر می تواند الگوی خوبی برای 

همکاری با سایر دانشگاه ها باشد.
غلامرضا حاجبی امام جمعه شهرستان قشم نیز در این 
جلسه گفت: حضور و فعالیت دانشگاه های تراز اول 
کشــور در قشم ظرفیت خوبی برای حرکت به سمت 
توسعه همه جانبه و آسیب شناسی و رفع چالش های 

اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی در جزیره قشم است.
در ادامه این جلسه احمد نوحه گر معاون برنامه ریزی 
و توسعه منابع دانشگاه تهران اظهار کرد: با اراده جدی 
و حمایت های سازمان منطقه آزاد قشم، مراحل جذب 
دانشــجو و راه اندازی پردیس بین الملل خلیج فارس 
قشم با سرعت بسیار خوبی طی شده و در ترم تحصیلی 

جاری، این دانشگاه فعالیت خود را آغاز می کند.
وی ادامــه داد: طبــق برنامه ریزی صــورت گرفته 
رشته های تحصیلی پردیس بین الملل دانشگاه تهران 
در جزیره قشم با نگاه محوری به مزیت های اجتماعی، 
گردشگری، اقتصادی و نیازهای منطقه برای حرکت 
پیشــران های توسعه و پاســخگویی به چالش های 

موجود، به جذب دانشجو خواهند پرداخت.

        اقتصاد کیش -   مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد قشم از افزایش چهار برابری آمار 
سفر گردشگران خارجی و رشد ۶۰ درصدی 
سفر گردشگران داخلی به جزیره قشم خبر داد 
و گفت: از ابتدای سال جاری تا پایان بهمن ماه 
بیش از چهار میلیون نفر گردشگر به این جزیره 
سفر کرده اند که این رقم نسبت به سال گذشته 

۶۰ درصد رشد دارد.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:
آموزش کودکان خیابانی و اتباع 

بیگانه با جدیت دنبال شود

اقتصاد کیش-     استاندار هرمزگان گفت: آموزش و پرورش باید، تحصیل کودکان کار 
و خیابانی را جدی بگیرد و به هر طریقی این موضوع را پیش ببرد.

مهدی دوســتی  در نشست شــورای آموزش و پرورش هرمزگان افزود: رهبر معظم 
انقلاب اسلامی تکلیف کرده اند که باید زمینه  تحصیل و آموزش برای همه افراد جامعه 

حتی اتباع بیگانه فراهم شود و این کار باید جدی گرفته شود.
وی بیان کرد: مدیران کل دستگاه های اجرایی باید به اهمیت آمورش و پرورش واقف 
باشند، چرا که اگر ما بتوانیم آموزش و پرورش را به درستی مدیریت کنیم آینده  کشور 

تأمین خواهد شد.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با تاکید بر اینکه اهمیت شورای آموزش وپرورش 
کمتر از شورای برنامه ریزی نیست، خواستار توجه ویژه مدیران به اجرای مصوبه های 
این شــورا شــد و به دانشگاه علوم پزشکی تاکید کرد که توزیع قرص آهن در سطح 

مدارس دخترانه را سرعت بخشد.
وی با اشــاره به اجرای اردوی راهیان پیشرفت در هرمزگان و استقبال دانش آموزان و 
دانشــجویان سراسر کشور از آن بیان کرد: مقصد بخش عمده ای از اردوهای راهیان، 
بازدید از پیشرفت پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس است اما باید با برنامه ریزی دقیق 

از ظرفیت سایر صنایع استان نیز استفاده شود.
دوســتی افزایش ضریب موفقیت دانش آموزان در کنکور را هدفی مهم برای اســتان 
دانست و ادامه داد: با دبیرستان البرز توافق کردیم که رفع ایراد تخصصی دانش آموزان را 
بر عهده بگیرد و اولویت در اجرای این طرح با مناطق حاشیه ای و محروم خواهد بود.

وی با اشاره به اهمیت تربیت نیروی انسانی متخصص منطبق با چشم انداز توسعه ای 
استان تاکیدکرد: در خصوص هنرستان های جوار ۳۱ هنرستان را برای چهارسال آینده 

هدفگذاری شده که هفت هنرستان در سالجاری راه اندازی شد.
استاندار هرمزگان تاکید کرد: هدفگذاری برای تاسیس هنرستان های جدید در سال 
تحصیلی پیش روی انجام و اعلام شود چراکه این طرح برای ما از اهمیت بسیار بالایی 

برخوردار است .
وی با اشــاره به چشم انداز هرمزگان در توسعه صنعت فولاد، گفت: یکی از ایرادات 
وارده به آموزش و پرورش این است که سرفصل های درسی منطبق با نیاز صنعت نیست 
که این موضوع با صنایع مطرح شده و هر کدام از صنایع متولی بازبینی و آماده سازی 

سرفصل های درسی شوند.
دوستی خاطرنشان کرد: با توجه به در پیش بودن ایام نوروز لازم است برای دانش آموزان 
کنکوری برنامه ریزی مدونی انجام شود تا این فرصت از میان نرود. ضمن اینکه لازم 
است معلمانی نیز در این ایام در دسترس باشند تا در صورت نیاز اشکالات دانش آموزان 

برطرف شود.
وی در پایان تاکیدکرد: در ایام عید امکانات فرمانداری ها و بخشداری ها نیز در مناطق 

محروم پای کار خواهد بود تا دانش آموزان بتوانند از امکانات ان ها استفاده کنند .

استاندار هرمزگان:

سازمانآگهیها
44424999

بیش از 2 هزار پرونده مشاغل سخت 
و زیان آور در هرمزگان تایید شد

اقتصاد کیش-      مدیر روابط کار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان گفت:  
۲ هزار و ۴۷۸ پرونده مشاغل سخت و زیان آور در سال جاری مورد بررسی قرار گرفت 

که ۲ هزار و ۱۱۰ پرونده به تایید رسید.
وحیده شاهی  افزود: برای بررسی این پرونده ها ۳۵ جلسه کمیته بدوی و تجدیدنظر 

برگزار شد و اکنون در حال بررسی پرونده های بعد از دی ماه هستیم.
وی ادامه داد: کمیته تجدید نظر در همین رابطه مذکور ۱۰۹ اعتراض را بررســی کرد 
که منجر به تایید ۸۲ پرونده شد و مجموع پرونده ها پس از تایید برای بهره مند افراد از 

مزایای این قانون به تامین اجتماعی ارسال شد.
وی اضافه کرد: رسیدگی به درخواست متقاضیان سرعت گرفته و مدت زمان رسیدگی 

نسبت به گذشته کاهش یافته است و پرونده ها به روز مورد بررسی قرار می گیرد.
مدیر روابط کار اداره کل تعاون، کار ورفاه اجتماعی هرمزگان گفت: براساس قانون، 
لازمه برقراری مستمری بازنشستگی پیش از موعد در مشاغل سخت و زیان آور دارا 
بودن حداقل ۲۰ ســال متوالی و یا ۲۵ سال متناوب اشتغال در کارهای سخت و زیان 

آور بوده که در هر مورد حق بیمه نیز به سازمان تامین اجتماعی پرداخت شده باشد.

مدیر روابط کار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان  اعلام کرد:

حمل و نقل ریلی در بندر شهید رجایی
 به بیش از پنج میلیون تنُ رسید

اقتصاد کیش-      معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، 
میزان تخلیه و بارگیری انواع کالا از طریق شبکه ریلی در بندر شهید رجایی از ابتدای 

سالجاری تاکنون پنج میلیون و ۱۱۰هزار تنُ اعلام کرد.
منصور خرمشکوه  در تشریح عملکرد ریلی بندر شهید رجایی در ۱۱ ماهه سال جاری 
افزود: در این مدت پنج میلیون و ۱۱۰هزار تنُ کالا از طریق شبکه ریلی موجود در 
بندر به اقصی نقاط کشور جابه جا شد که از این میزان چهار میلیون و ۱۳۰ هزار تن 

کالای وارداتی و ۹۸۰ هزار تن صادراتی بوده است.
وی بیان کرد: همچنین از ابتدای سال جاری تاکنون ۳۷۰ هزار و ۸۱۴ تنُ کالای اساسی 
از طریق خطوط ریلی از بندر شهید رجایی به سراسر کشور ارسال شد که این کالاها 

بیشتر شامل برنج، گندم، جو، ذرت و روغن  خوراکی بوده است.
گفتنی است؛ منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی با برخورداری از ۱۲ محوطه 
اختصاصی ریلی به دلیل واقع شدن در کریدور شمال- جنوب یکی از نقاط محوری 
و مســیری مطمئن برای ترانزیت کالا از طریق ناوگان ریلی به کشورهای همسایه 

قلمداد می شود.

معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان  اعلام کرد:

سرشماری ۷۰ هزار پرنده
 در هرمزگان

اقتصاد کیش-       کارشناس مسئول حیات وحش محیط زیست هرمزگان گفت: 
تاکنون ۷۰ هزار پرنده در ۴ تالاب بین المللی گز و حرا، شور و شیرین، خورخوران 

و جزیره شیدور هرمزگان سرشماری شده اند. 
فهیمه گودرزی با بیان اینکه سرشماری نیمه زمستانه پرندگان آبزی وکنار آبزی در 
هرمزگان از اوایل دی ماه آغاز شده است، تصریح کرد: حدود ۱۰ نفر در ۴۰ محدوده از 
شهرستان های بندرعباس، بندر خمیر، میناب، جاسک و سیریک، شمارش پرندگان 

را تا اوایل اسفند برعهده دارند.
وی با اشاره به اینکه هر سال با سرد شدن هوای کشور، بیش از ۹۶ گونه انواع پرنده 
آبزی و کنارآبزی برای زمســتان گذرانی به هرمزگان سفر می کنند، اضافه کرد: این 
پرندگان مهاجر زمســتانی بیشتر از خانواده های حواصیلیان، آبچلیکیان، سلیمیان، 

کاکائیان و باکلانیان هستند.
کارشــناس مســئول حیات وحش محیط زیســت هرمزگان در پایان عنوان کرد: 
هرمــزگان با بیش از دو هزار کیلومتر نوار ســاحلی، ۱۴ جزیره و چهار تالاب بین 

المللی، مهم ترین زیستگاه های پرندگان مهاجر در فصل زمستان است

نامه رسیده . . . 

استاندار محترم هرمزگان
فرماندار محترم بندرلنگه

نماینده محترم بندرلنگه در مجلس شورای اسلامی
سلام علیکم

احتراما به استحضار میرساند که شهر بندرلنگه بعنوان مرکز اصلی شهرستان بندرلنگه با 
آن سابقه و قدمت تاریخی و فرهنگی متاسفانه حتی از روستاهای اطراف و بخشهای 
تابعه خودش هم از لحاظ امکانات زیست محیطی عقب افتاده تر هست! خب علت 

این عقب ماندگی چیست!؟
کدامیک از مسئولان امر در این موارد پاسخگو هستند!؟

شهر بندرلنگه تنها شهری در استان هرمزگان هست که هنوز با کمبود شدید روزانه 
آب شرب و آشامیدنی مواجه هست ) در طول شبانه روز فقط شش الی هشت ساعت 
آب در لوله ها جریان دارد آن هم با فشار خیلی ضعیف (شهر بندرلنگه تنها شهر استان 
هرمزگان هست که هنوز لوله کشی گاز نشده است ) شهرستانهای اطراف بندرلنگه 
که قبلا بخشی از شهرستان بندرلنگه محسوب میشدند مانند شهر بستک و خیلی از 
مناطق و روستاهای شهر پارسیان ( و شهر خمیر لوله کشی و گازرسانی شده و مورد 
بهره برداری هم قرار گرفته است شهر بندرلنگه تنها شهری هست در استان هرمزگان 
که گاز سی ان جی ندارد ) اطراف بندرلنگه از جمله بستک و پارسیان و جزیره کیش و 
بندر خمیر گاز سی ان جی دارند (شهر بندرلنگه تنها شهری هست در استان هرمزگان 
که هنوز مرکز معاینه فنی اتومبیل و یا ماشین ندارد! و ماشینهای بندرلنگه بایستی برای 

معاینه فنی اتومبیل خودشان به بندر خمیر مراجعه کنند!!
شهر بندرلنگه تنها شهری هست در استان هرمزگان که هنوز )) جاده کمربندی (( ندارد 

و )) جاده ساحلی (( آن هم به اتمام  نرسیده است!!
شهر بندرلنگه تنها شهر بندری در استان هرمزگان هست که هنوز  )) بازارچه ماهی 

فروشان (( ندارد 
شــهر بندرلنگه در واقع مرکز شهرستان بندرلنگه محسوب میشود و نماینده محترم 
بندرلنگه در مجلس شــورای اسلامی نماینده چهار شهرستان ) بندرلنگه و بستک و 
پارســیان و جزیره کیش ( تحت عنوان  )) شهرســتان بندرلنگه (( هستند! ولی آیا از 
لحاظ برخورداری از امکانات زیست محیطی ) آب شرب و آشامیدنی و لوله کشی 
گاز و آسفالت کشی خیابانها  و :::::::::::::: ( شهر بندرلنگه با شهرهای بستک و پارسیان 
و جزیره کیش یکســان و برابر هســت!؟ آیا این نوع تقسیم بندی در برخورداری از 
امکانات زیست محیطی با مفهوم )) عدالت اجتماعی (( همخوانی و سنخیت دارد!؟

جالب اینجاست که شهرستانهای بستک و پارسیان )گاوبندی ( و جزیره کیش تا بیست 
سال پیش از بخشهای بندرلنگه محسوب میشدند و تحت عنوان بخشداری فعالیت 

میکردند و بخشداری آنها زیرمجموعه فرمانداری بندرلنگه بود!!
در حال حاضر فرودگاه بین المللی بندرلنگه در واقع فقط نام و عنوان  )) بین المللی (( 
را یدک میکشد! و هیچگونه پرواز خارجی ندارد! و پروازهای داخلی هم منحصر شده 
است به روزهای شنبه و چهارشنبه ) دو روز در هفته ( به مقصد بندرلنگه به شیراز و 
تهران و بلعکس در صورتی که در پنجاه و پنج سال پیش ) ۱۳۴۵ ( فرودگاه بندرلنگه 
به مقصد شیراز و تهران و بندرعباس بصورت روزانه ) هفت روز هفته ( با هواپیمای 
داکوتای ملخی پرواز داشت! که از سال ۱۳۵۴ ) چهل و شش سال پیش ( این پروازهای 
داخلی با هواپیمای پیشرفته جت بوئینگ ۷۳۷ از طریق فرودگاه بندرلنگه انجام میشد 
و تا اواسط دهه هشتاد شمسی هم این پروازهای روزانه به مقصدهای شیراز و تهران 
از طریق فرودگاه بین المللی بندرلنگه ادامه داشت خب علت این وضعیت بغرنج و 

نامطلوب کاهش شدید پروازهای داخلی فرودگاه بین المللی بندرلنگه چیست!؟
واقعــا کدامیک از مســئولین محتــرم و ذیربط در مورد این نــوع )) تبعیض ها (( و 
))بی عدالتی ها (( در سطح شهرستان بندرلنگه و بلخصوص شهر بندرلنگه پاسخگو 

هستند!؟
مرادی - یکی از شهروندان بندر لنگه

شرحی بر بخشی از مشکلات  
شهر بندر لنگه


